
Referat fra FAU-møte Benterud skole 

Dato: Tirsdag 12. januar 2021       
Tid: 17:00-19:00 
Sted: Videomøte på Zoom 

 
 

Tilstede fra FAU: 

Klasse Representant Tilstede Klasse Representant Tilstede 

1 A Judiana Edward x 1 B Jørgen Hermansen x 

2 A Ingvild Høkholm x 2 B Marianne Skjemstad - 

3 A Anne-Marte Waleur x 3 B Karl Henrik Aanesen x 

4 A Lene Hassum Sørensen x 4 B Kiran Waquas x 

5 A Hege Sneis Jensen x 5 B Silja Irene Kaldhol x 

6 A Jørgen Jonsson x 6 B Zirva Rehman x 

7 A Karl Henrik Aanesen x 7 B Kristin Hanche-Olsen x 

Andre tilstedeærende:  
Rektor Michael Kalvatn deltok til og med agendasak 5 
Ny undervisningsinspektør Britt Mjelva deltok til og med agendasak 5 
Tidligere FAU-leder Martin Børresen var med til og med mesteparten av agendasak 6 

 
Agenda: 

1) Godkjenne innkalling og agenda 
2) Godkjenne referat fra forrige FAU-møte (Se vedlegg) 

3) Vedta møteplan for våren 2021 

4) Rektor orienterer 
5) Fra FAU til rektor 
6) Gjennomgang av status utestående saker 
7) Saker fra klassene? 
8) Saker fra FAU til neste LFAU? 

9) Saker fra FAU til neste SU/SMU? 

10) Sette opp workshopkveld for gruppene – på zoom? 
11) Eventuelt 

12) Neste FAU-møte tirsdag 9/3 kl 17-19 

 

Agendasak 

(Sak nr) 

BESKRIVELSE ANSV FRIST 

1 (34-20/21) Innkalling og agenda godkjent   

2 (35-20/21) Forrige referat godkjent   

3 (36-20/21) Følgende møteplan for 2021 vedtatt: 
Uke 2: tirsdag 12/1 kl 17-19 (I dag. Det er SU 18/1, og bokinnlevering 14/1) 
Uke 10: tirsdag 9/3 kl 17-19 (SU 2/3) 
Uke 15: onsdag 14/4 kl 20-21: prøver å korte ned til 1t (SU 27/4) 
Uke 21: tirsdag 25/5 kl 17-19 (SU 8/6) 
Vinterferie i uke 8. 

  

4 (37-20/21) Rektor orienterer: 

1) Smittevern – Status. Ser veldig bra ut – kommunelegen sier vi er veldig flinke, 

har også hatt flaks       Kraftig smittetrykk i Lørenskog. 

  



2) Presenterer Britt Mjelva som ny undervisningsinspektør som tar over for 

Grethe. SFO-leder i 40% stilling, samt ansvar for nye elever og oppstart 1. kl. Eldar 

Dahl fortsetter som sosiallærer alene, men pga korona er Eldar nå fulltids lærer. 

3) SFO i koronatid: Vil takke foreldre på Benterud, har oppfordret kun de som MÅ 

ha SFO å søke, veldig få som har søkt: 6-7 st. Utfordring å dekke opp, men skal klare 

det. 

5) Foreldremøter: Utviklingssamtalene kommer ca april, Foreldre får info og 

innkalling fra kontaktlærerne. Samtalene vil som hovedregel foregå på Teams, det 

kan være unntak ved behov. Foreldremøte torsdag 18. februar (uke 7). Dette blir 

felles for alle foreldre 1.-7.trinn. Her blir det info fra ledelsen og FAU. Innkalling 

kommer på transponder og vil foregå på Teams. Klassevise/trinnvise foreldremøter 

blir uka etter vinterferien (uke 9, mandag-fredag). Info og innkalling kommer fra 

kontaktlærerne. 

5 (38-20/21) Fra FAU til rektor: 
a) Kohort-delingene nå ved rødt nivå: Det har kommet spørsmål fra foreldre om 

hvorfor det denne gangen må blandes klasser i enkelte kohorter. Hvorfor kan 
man ikke dele klassene i to, slik man gjorde i vår?  

Svar: 1-4. klasse kan ha 15 stk i en kohort, mens 5-trinn kan ha opp til 20. Vi har 

mellom 15 og 17 på småtrinn og 19-20 på mellomtrinn. I vår var 4. trinnet eneste 

som hadde 4-deling. Har ikke rom nok til å få til det nå.       

b) Status belysning Ravneveien over Glenneveien?  
Svar: Kommunen har svart til rektor: Belysning ER skiftet ut nå. (Vi sjekker) 

c) Status skoleutbyggingen?  
Svar: Vi er nå i en fase hvor vi ser på interiør. Nytt: Det kan skje at gymsalen blir 

revet på forsommeren, skolen jobber med en modell for å klare oss uten gymsal, 

slippe å busse elevene til annen skole. Ser på å få inn en gymlærer eller to for å få 

aktivitet ute istedenfor i hall. 

d) FAUs svar på skoleruta-høring 
FAUs innspill er tatt videre. 

e) Forslag fra FAU om vara for FAU-representanter i klassene: Vi ønsker å sikre 
nærhet til foreldrene og god informasjonsflyt ved å sørge for at det alltid møter 
en person fra hver klasse til FAU-møtene. Dersom en klasses 
hovedrepresentant har forfall, er det viktig at en vara møter. Klassene har 
antagelig litt ulik praktisering av FAU-vara. Noen klasser har gjort det slik at de 
to klassekontaktene også er FAU-vara. Vi diskuterte dette i FAU, og kom fram til 
at vi fra neste skoleår ønsker at det skal velges både FAU-representant og FAU-
vara i tillegg til klassekontakter i hver klasse. Hva tenker rektor om dette? Det 
er i dag lærerne som administrerer valg av foreldrerepresentanter. 

Svar: OK fra rektor. Kontaktlærere og foreldrekontakter må få beskjed, slik at det 

blir foretatt valg på vara i tillegg til hovedrepresentant. 

  

6 (39-20/21) Gjennomgang status utestående saker 
Vi gikk gjennom dokumentet som var delt i facebookgruppen. Disse sakene var 
det oppdateringer på: 

Sak 1: Språkbruk blant elevene: Tidligere leder Martin fortalte litt om hvordan de 
har jobbet med dette før, og erfaringer. Fellesprosjekt skole/foreldre. Vi hadde 
en fin diskusjon. Mange har god erfaring med at foreldrene snakker med læreren 

  



når de opplever ting mellom elevene etter skoletid, da kan lærer ta det opp i 
klassen. 

Sak 2: Bokinnsamling 14/1: Ansvarlig Kristin har sjekket med skolen at de er 
klare. Viktig at alle deler påminnelser på sine klassesider. Nina og Pål står ute 
med kasser og tar imot. 

Sak 3: Lekser: Martin fortalte litt om bakgrunnen for hvorfor dette hadde dukket 
opp som en prioritert sak: Rektor ville ha dialog rundt dette etter at skoleforsker 
Nordahl hadde holdt et flammende innlegg på om man kan jobbe effektivt på 
andre måter enn ved tradisjonelle lekser. «Egentreningsplan» istedenfor 
lekseplan. Ikke belaste foreldrene. Lærer skal kontrollere leksene. 

Sak 6: Overlevering av viktig info fra gammel til ny FAU: Martin oppklarte det 

som sto igjen. Takk       Dokumentasjon på 17. mai: Lene har tilgang på dropbox, 
sender til Karl Henrik, som er ny 17. mai observatør. Han tar over ballen med å 
samle dokumentasjon, og være foreldrenes støtte i 17. mai-relaterte ting. Ellers 
litt om åpen dag, og foreningen Benterud Skole FAU. Lukker saken. 

Sak 11: SFO-tilbudet: Møte med Ny SFO-leder Britt i morgen kl 9. 

Sak 12: Tungtrafikk gjennom Lørenskog: Trafikkgruppa tar ansvar for denne 
saken. 

Sak 17: Barnas mobilbruk: Vi undersøker de nye nettkursene for foreldre som 
barnevakten har laget. 

Resten av sakene er enten lukket, eller satt opp som noe å jobbe med i 
workshopen 9/2. 

7 (40-20/21) Saker fra klassene? 

Ingen nye. 
  

8 (41-20/21) Saker fra/til LFAU? 

Lene: Info fra LFAU-møtet: Budsjett, styrke utekontakt – Lene legger referatet inn i 

FB-gruppa, så alle kan dele det videre til klassene. 

  

9 (42-20/21) Saker fra/til SU/SMU? 

1) Marianne: Ta opp saken vår om mobbing, sak 15. 
  

10 (43-20/21) Sette opp workshopkveld for gruppene – på zoom? 

Avtalt workshopkveld 9/2/21 kl 19-21. 

Lager opplegget på forhånd, jobber i gruppene. 

  

11 (44-20/21) Eventuelt  
Tidligere leder Martin Børresen var innkalt for å fortelle oss litt mer om hvordan de 

har jobbet i FAU tidligere, hva de fikk til og hvilke utfordringer de hadde. 

  

12 (45-20/21) Neste FAU-møte 
Tirsdag 9/3 kl 17-19. 
Før det møtes vi til gruppe-workshop på Zoom den 9. februar kl 19-21. 

  

 

Møtet ble hevet kl 19:18 

Referent: Silja Irene Kaldhol 


